
                                                                                                                   

  |  

  |  |  

  |   
1 

 

Sammanträdesprotokoll 
Församlingsråd i Huddinge församling, 
Huddinge pastorat 

  

Tid och plats: 7 september 2016, 18.30–20.50, Sammanträdesrummet, Klockargården 

 

Ledamöter: 
Pia Berkman 
Britt Björneke 
Johan Bonde 
Mia Burstein 
Bengt Gunnar Karlsson 
Kjell Arne Kruse 
Margareta Lydén Lövkvist, ordförande 
Eva Nilsson 
Gabriella Larsson, ersätter för Ninni Skarstedt 

 

Ersättare: 
Anita Blomkvist 
Margareta Hedström 
 

Övriga deltagare: 
 
Bitr. kh Erik Dufva, sekreterare Tim Fors, diakoner Gunilla Gustafsson och Åsa Dysholm 
 

Utses att justera: 
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Huddinge pastorat 

  

§ 1 Mötet öppnades och dagordning godkändes 

§ 2 Upprop och val av justerare 

Pia Berkman valdes att justera. 

§ 3 Besök av församlingens diakoner 

Församlingens diakoner Åsa Dysholm, som arbetar barn- och ungdom, och Gunilla Gustafsson 

med inriktning mot vuxna presenterade sig och sitt arbete i församlingen. Åsa och Gunilla 

berättade att de har ett stort socialt nätverk i församlingen och meddelade att vi bjuder in till en 

nätverkslunch den 22 september. Diakonerna bad församlingsrådet komma med förslag på andra 

organisationer som kan bjudas in. 

§ 4 Information från biträdande kyrkoherden 

 – Erik delade ut böcker, Livets helighet av Mikael Mogren, till rådets ledamöter. Det är material 

till den gemensamma studiecirkeln som börjar innan nästa möte kl 18.  

– Erik berättade om sommarens lyckade Ottsjölägret och det planerade Megalägret med hela 64 

sommarkonfirmander som deltar. 

– Vuxenkatekumenatet har dragit igång med 5 anmälda. 

– Arbetet med prästgården går vidare. 

– Vi är miljödiplomerade, och det firar vi 9 oktober. Vi går nu vidare till fas 2. 

– Alla verksamheter är nu igång. Över 25 barn deltar i varje i babysånggrupp. 

– Kort budgetrapport: Vi ligger nu 4 % under budgeten och ramarna kommer att hållas. 

– Vi behöver fler kyrkvärdar. Den 27 september anordnar pastoratet en kyrkvärdsutbildning. Vill 

man inte vara kyrkvärd finns möjlighet att vara gudstjänstvärd. Eva Ajaxén är kontaktperson. 

 – Erik nämnde kort församlingens studieresa till Wittenberg. 

§ 5 Rapport från kyrkorådet 

Församlingsrådets ordförande gav en kort rapport från kyrkorådet. Frågor som behandlades var 

kororgeln, godkänd återbesättning av prästtjänst i Huddinge församling, barnkonsekvensanalys 

och parkering vid Tomtbergaskolan. 

§ 6 Dialogkonferens om gudstjänstutveckling 

Församlingsrådsledamöterna inkluderades i den pågående dialogkonferensen om gudstjänst. 

Ledamöterna satt i grupper och berättade om en gudstjänstupplevelse som varit bra eller viktig. 

Samtal följde om värdeord och kärnord som kan beskriva en gudstjänst man vill delta i. 
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§ 7 Budget 2017 

Bitr. kyrkoherden redogjorde för budgetarbetet och presenterade förslag på förändringar i 

verksamhetsbudgeten för 2017. 

– ökad budget för konfirmandarbetet för att täcka kostnaden för att kunna erbjuda flera att delta i 

konfirmationslägren i Ottsjö (50 platser) och Berlin (30 platser). 

– tillskott på 10 000 kr till skolkyrkoarbetet för att kunna arbeta mer mot högstadiet och möta 

skolor på andra sätt. 

– budgetera 30 000 kr till Majfesten. 

– annonsbudgeten utökas med 30 000 kr. 

– ytterligare 30 000 kr för studieresan till Wittenberg. 

– 50 000 kr till arbetet med ideella finns på kontot Verksamhetsgemensamt (102). 

1. Församlingsrådet beslutade att godkänna verksamhetsbudgeten för 2017 

2. Ordföranden tog även upp frågan om avgiftsfri konfirmationsundervisning. Man beslöt att ta 

upp ärendet på nästa församlingsråd.  

§ 8 Övriga frågor 

– Tackkort från kvinnojouren. 

 

Erik Dufva avslutade mötet. 

 

 

 


